



**RWA**  
RICHARD WEIZE ARCHIVES

a division of Rockstar Records Ltd.  
info@rock-star-records.co.uk  
www.rock-star-records.co.uk

## Narvel Felts & Jerry Mercer

### 1956 Radio Rockabillies

CATALOG NO. ACD 12555 RR

EAN



LABEL

Richard Weize Archives

GENRE

Rock 'n' Roll

TRACKS

35 (75:55 min.)

FORMAT

1-CD digipac • 40-page booklet

Reissued by popular demand is the 'Radio Rockabillies' material recorded by Jerry Mercer and his band, the Rhythm and Blues Boys, in 1956 for a local radio show in Malden, Missouri. Jerry's band included a certain NARVEL FELTS who would go on to record at SUN and MERCURY before achieving stardom in the South in the 1960s and then international renown as a major country music entertainer in the 1970s.

Tapes found at Jerry's house in 1986 were used on the original vinyl album in 1988 and the extended CD in 1997, both issued first time round by ROCKSTAR RECORDS in the UK. The late Bob Jones mastered the original tapes and did a wonderful job to preserve these 1956 recordings for posterity. Now in 2017, RWA (RICHARD WEIZE ARCHIVES) is proud to reissue the CD that has long been unavailable. This new presentation includes fresh artwork and updated biography.

Narvel handles the vocals on a bunch of then current rock 'n' roll and rockabilly favourites including *Woman Love, Go, Go, Go, Heartbreak Hotel, Mystery Train* and *Blue Suede Shoes*. Jerry takes over for *Jack And Jill Boogie, Seven Nights To Rock, Boogie Woogie Country Girl, Gone Gone Gone* and *Lawdy Miss Clawdy*. Band members Leon Barnett and J.W. Grubbs get in on the act with *Kansas City Blues* and *Corrine Corrina*.

So return with us now to those thrilling days of 1956. Narvel Felts and Jerry Mercer – The Radio Rockabillies sing again!

#### TRACKS:

Theme & Introductions • **Jerry Mercer:** Lawdy Miss Clawdy • Five Foot Two, Eyes Of Blues (INSTRUMENTAL) • **Leon Barnett:** Bonaparte's Retreat • **Jerry Mercer:** Gone Gone Gone • A Boogie (INSTRUMENTAL) • Closing Theme

Theme & Introduction • **Jerry Mercer:** Boogie Woogie Country Girl • **Narvel Felts:** Blue Suede Shoes • **Jerry Mercer:** Lawdy Miss Clawdy • **Narvel Felts:** Mystery Train • **Jerry Mercer:** My Baby Left Me • In The Mood (INSTRUMENTAL)

**Jerry Mercer:** Seven Nights To Rock • **Narvel Felts:** Go Go Go • **Leon Barnett:** Merle's Boogie Woogie • **Jerry Mercer:** All Mama's Children • Tommy Dorsey Boogie (INSTRUMENTAL) • **Narvel Felts:** Hound Dog • Closing Theme

Theme & Introduction • **Jerry Mercer:** Jack & Jill Boogie • **Narvel Felts:** Heartbreak Hotel • A Boogie (INSTRUMENTAL) • **Leon Barnett:** Kansas City Blues

**Jerry Mercer:** Gone Gone Gone • **Narvel Felts:** Maybellene • **J.W. Grubbs:** Corrine Corrina

**Jerry Mercer:** Seven Nights To Rock • There'll Be No Teardrops Tonight (INSTRUMENTAL) • **Narvel Felts:** Woman Love • **Jerry Mercer:** Dixie Fried • Georgia Steel Guitar (INSTRUMENTAL) • Closing Theme

Auf vielfachen Wunsch wird das 'Radio Rockabillies'-Material wiederveröffentlicht, das im Jahr 1956 von Jerry Mercer und seiner Band, den Rhythm and Blues Boys, für eine örtliche Radiosendung in Malden, Missouri aufgenommen wurde. Zu Jerrys Band gehörte ein gewisser NARVEL FELTS – der nahm für SUN und MERCURY auf, machte sich anschließend in den 60er Jahren in den Südstaaten einen Namen und wurde schließlich in der 70ern zu einem international bekannten Countrymusic-Star.

Die Bänder, die man 1986 in Jerrys Haus gefunden hatte, wurden 1988 für das Original Vinyl-Album verwendet, sowie für die 1997 erschienene erweiterte CD (beide zuerst von ROCKSTAR RECORDS in Großbritannien veröffentlicht). Der inzwischen verstorbene Bob Jones übernahm das Mastering der Original-Bänder. Er leistete ausgezeichnete Arbeit, um diese Aufnahmen aus dem Jahr 1956 für die Nachwelt zu erhalten. Jetzt, im Jahr 2017, ist RWA (RICHARD WEIZE ARCHIVES) stolz darauf, diese CD wiederzuveröffentlichen, die lange Zeit unerhältlich war. Die neue Ausgabe besticht durch eine überarbeitete Biographie und neue Gestaltung.

Narvel singt auf einer Reihe von damals beliebten Rock 'n' Roll- und Rockabilly-Hits, z.B. *Woman Love, Go, Go, Go, Heartbreak Hotel, Mystery Train* und *Blue Suede Shoes*. Jerry übernimmt *Jack And Jill Boogie, Seven Nights To Rock, Boogie Woogie Country Girl, Gone Gone Gone* und *Lawdy Miss Clawdy*, und auf *Kansas City Blues* und *Corrine Corrina* rocken die Bandmitglieder Leon Barnett und J.W. Grubbs.

Kehren Sie mit uns zurück in jene aufregende Zeit im Jahr 1956. Narvel Felts und Jerry Mercer – die Radio Rockabillies sind wieder da!